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 توسعه ایمنی نسیم شهر با اجرای هم زمان 
ایستگاه های آتش نشانی ۴ و ۵

محمدرضا باباحسینی شهردار نسیم شهر در این خصوص گفت 
:»توس��عه ایس��تگاه های آتش نش��انی در نقاط راهبردی شهر، 
نه تنه��ا پاس��خی ب��ه نیازهای کنونی، بلکه بسترس��از امنیت و 
آرامش برای نس��ل آینده اس��ت. ساخت هم زمان ایستگاه های 
۴ و ۵ تنها بخشی از برنامه گسترده ما برای افزایش تاب آوری 
ش��هری، تس��ریع امدادرس��انی و حفاظت از جان و مال مردم 
ش��ریف نسیم ش��هر است. با تمام توان، در مسیر ساخت شهری 
ایم��ن، توانمن��د و آماده ب��رای مواجهه با هر بحران، گام بر می 
داریم .وی افزود: شهرداری نسیم شهر با رویکردی راهبردی و 
آینده نگر هم زمان عملیات عمرانی دو پروژه مهم در حوزه ایمنی 
ش��هری را به مرحله اجرا رس��انده است. پروژه احداث ایستگاه 
ش��ماره ۴ آتش نش��انی در محله روحانیون با سرعت قابل توجه 
در حال پیشرفت بوده و هم اکنون در مرحله دیوارکشی سوله و 
ساختمان اداری قرار دارد.به موازات این پروژه، ایستگاه شماره 
۵ آتش نشانی در محله احمدآباد نیز وارد مرحله دیوارکشی شده 
و با برنامه ریزی دقیق، در مس��یر س��اخت و تجهیز قرار گرفته 
است. شهردار نسیم شهر تصریح کرد:این دو ایستگاه به عنوان 
نقاط کلیدی برای پوشش امدادی در شرق و غرب نسیم شهر، 
نقش��ی حیاتی در افزایش س��رعت واکنش در حوادث و ارتقای 
تاب آوری شهری ایفا خواهند کرد. اجرای هم زمان این پروژه ها، 
نشانه ای روشن از عزم شهرداری نسیم شهر برای ارتقای سطح 
ایمنی، مدیریت بحران و خدمات رس��انی س��ریع تر به مناطق 
مختلف ش��هر است.بهره گیری از طراحی استاندارد، سازه های 
مقاوم و تجهیزات به روز، این ایستگاه ها را به پایگاه هایی مدرن 

و کارآمد تبدیل خواهد کرد.

استان قزوین در سه ماه گذشته بیش از ۹۶۰ 
میلیون مترمکعب گاز مصرف کرده است

قریش��ی – تجارت: سرپرس��ت امور اندازه گی��ری و توزیع گاز 
ش��رکت گاز اس��تان قزوین اظهار داش��ت: گاز مصرفی استان 
در س��ه ماه گذش��ته بیش از ۹۶۰ میلیون مترمکعب بوده است.

به گزارش روابط عمومی ش��رکت گاز اس��تان قزوین؛ حس��ین 
فرامرزیان بیان کرد: گاز مصرفی اس��تان در س��ه ماه گذش��ته 
بی��ش از ۹۶۰ میلی��ون مترمکعب اس��ت ک��ه از این مقدار ۳۵۳ 
میلیون مترمکعب س��هم نیروگاه ش��هید رجایی بوده است.وی 
ادامه داد: در س��ه ماه گذش��ته ۱۱۲ مورد بازدید از ایستگاه های 
CNG و CGS، پاپ سایت ها و ادارات گاز سطح استان باهدف 
حفظ پایداری سامانه مانیتورینگ و ۵۵ مورد بازدید نیز باهدف 
به روزرسانی و رفع ایراد از ایستگاه های مجهز به سامانه قرائت 
از راه دور به عمل آمده است.فرامرزیان همچنین افزود: در این 
مدت ۱۸۷ مورد بازدید، به روزرسانی رفع ایراد از ایستگاه های 
مجهز به سامانه مانیتورینگ، یک صد مورد بازدید مشترک با 
ش��رکت پخش فرآورده های نفتی اس��تان باهدف بهره برداری 
از جایگاه ه��ای CNG صورت گرفت��ه است.سرپرس��ت ام��ور 
اندازه گیری و توزیع گاز ش��رکت گاز اس��تان قزوین تعداد تعمیر 
و کالیبراس��یون کنتورهای توربینی س��طح اس��تان در س��ه ماه 
گذش��ته را ۱۸۲ مورد و تعداد تعمیر و کالیبراس��یون کنتورهای 
دیافراگم��ی را ۲ ه��زار و ۳۸۰ م��ورد اعلام کرد.وی با گفت: در 
س��ه ماه اول س��ال جاری در س��طح اس��تان حدود ۲ هزار گیج 
عقربه ای و تعداد ۳۰ دس��تگاه تصحیح کننده کالیبره ش��ده و 
همچنین با انجام بازدیدهای دوره ای از ایستگاه ها، تعداد ۳۴۵ 

تصحیح کننده در استان نصب و راه اندازی شده است.

اداره کار هرمزگان باید به سمت رهبری 
سازمانی حرکت کند

 مع��اون وزی��ر تعاون، کار و رف��اه اجتماعی گفت: اداره کل کار 
در اس��تان هایی مانند هرمزگان باید از س��طح صرفاً مدیریت 
اداری فرات��ر رفت��ه و به س��مت رهبری س��ازمانی حرکت کند.
محمدعلی محس��نی بندپی معاون پارلمانی وزارت تعاون، کار 
و رف��اه اجتماع��ی در آئی��ن معارفه مدیرکل تع��ادن، کار و رفاه 
اجتماعی هرمزگان با اشاره به شرایط خاص استان و انتظارات 
بالا از دس��تگاه های اجرایی گفت: اداره کل کار در اس��تان هایی 
مانند هرمزگان باید از س��طح صرفاً مدیریت اداری فراتر رفته 

و به سمت رهبری سازمانی حرکت کند.
وی با بیان اینکه تفاوت جدی میان مدیریت و رهبری سازمانی 
وجود دارد، اظهار داش��ت: در ش��رایط پیچیده و پویای امروز، 
صرف مدیریت کافی نیست؛ بلکه توانایی ایجاد ارتباط مؤثر با 
ذی نفعان، جامعه هدف، نهادهای حاکمیتی و قانون گذار، برای 

تحقق اهداف وزارتخانه و دولت ضروری است.

تولید یک میلیون تن آهن اسفنجی در اردبیل
مدی��رکل صنع��ت، معدن و تجارت اس��تان اردبیل گفت: با راه 
اندازی کارخانه تولید آهن اسفنجی بیش از یک میلیون و ۱۰۰ 
هزار تن محصول در اردبیل تولید و روانه بازار مصرف می شود.

مس��عود ایرانی در جریان بازدید از آخرین روند احداث کارخانه 
آهن اس��فنجی در اردبیل اظهار کرد: این کارخانه با پیش��رفت 
۷۰ درصد در حال نصب تجهیزات و ماشین آلات به روز است 
و تا آخر امس��ال به ش��کل کامل به چرخه تولید آهن اس��فنجی 
کشور افزوده می شود.وی خاطرنشان کرد: احداث این کارخانه 
جزو ۴۸ طرح پیشران صنعتی کشور است که عملیات احداث 
آن از شهریورماه ۱۴۰۰ شروع شده و فاز به فاز مراحل اجرایی 

آن در حال انجام است.

اخبار کوتاه

شهرستان 

ترددخودروهایپلاکمنطقهآزادانزلیدرسراسرگیلانتدوینبستهحمایتیخدماتبیمهایویژهفعالاناقتصادی
 مدیرکل امور اقتصادی ودارایی استان همدان گفت در راستای حمایت از فعالان 
اقتصادی در ش��رایط خاص ناش��ی از مخاطرات جنگ، ش��رکت های بیمه مستقر 
در استان همدان با همکاری و هماهنگی این اداره کل، بسته جامعی از خدمات 
حمایت��ی بیم��ه ای را ارائ��ه کرده ان��د که نقش مهم��ی در افزایش امنیت خاطر و 
اطمین��ان م��ردم دارد.  ب��ه گزارش روابط عمومی اداره کل امور اقتصادی و دارایی 
اس��تان همدان، حس��ن پیمانی، نماینده وزیر و مدیرکل امور اقتصادی و دارایی 
اس��تان همدان، با اعلام بس��ته حمایتی ویژه ش��رکت های بیمه در استان، اظهار 

داشت: در راستای حمایت از واحدهای تولیدی، فعالان اقتصادی و اصناف  که در جنگ ۱۲ روزه رژیم منحوس 
صهیونی آس��یب دیده اند، بس��ته جامعی از خدمات حمایتی بیمه ای تدوین ش��ده اس��ت . این بسته با هدف حمایت 
از ش��هروندان  و فعالان اقتصادی در برابر خس��ارات ناش��ی از جنگ و بحران های احتمالی طراحی ش��ده و ش��امل 

خدمات متنوعی در حوزه های درمان، خودرو، اموال، عمر و مسئولیت برای فعالان اقتصادی است. 

گیلان -فرحی؛ به گزارش مدیریت روابط عمومی و امور بین الملل سازمان منطقه 
آزاد انزل��ی، مصطف��ی طاعتی مقدم، رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل س��ازمان، از 
ام��کان ت��ردد تم��ام خودروهای پلاک »منطقه آزاد انزلی« در تمامی ش��هرهای 
اس��تان گیلان خبر داد. این طرح که به دنبال درخواس��ت رس��می سازمان منطقه 
آزاد انزلی و با مساعدت ویژه استاندار محترم دکتر حق شناس و تصویب شورای 
تأمین اس��تان گیلان به مرحله اجرا درآمده، تمامی دارندگان خودروهای پلاک 
منطقه آزاد انزلی می توانند بدون محدودیت وارد ش��هرها و جاده های سراس��ر 

استان شوند. طاعتی مقدم در این باره گفت:  »هدف ما از این اقدام تسهیل امور حمل ونقل برای فعالان اقتصادی 
و گیلانیان عزیز اس��ت.«طاعتی مقدم ضمن اش��اره به زیرس��اخت های آماده شده توسط سازمان، افزود: »سازمان 
منطقه آزاد انزلی با بهره گیری از سامانه های نرم افزاری و سخت افزاری پیشرفته، از جمله سامانه کنترل آنلاین 
GPS با همکاری فرماندهی انتظامی گیلان بستر لازم برای رصد لحظه ای خودروها را فراهم آورده تا امنیت و 

نظم ترافیکی در تمامی مسیرها تضمین شود.« 

مدیرعامل شركت نفت و گاز اروندان با نماینده خرمشهر دیدار كرد
 مدیرعامل ش��رکت نفت و گاز اروندان گفت: تقویت همکاری با ظرفیت های بومی و 
استفاده از توان منطقه ای، نه تنها به رفع نیازهای عملیاتی شرکت کمک می کند، بلکه 
زمینه س��از رش��د متقابل و توس��عه اقتصادی مناطق پیرامونی نیز خواهد بود.به گزارش 
روابط عمومی شرکت نفت و گاز اروندان، مهندس حمید دریس، مدیرعامل این شرکت 
به همراه جمعی از مدیران و رؤسای بخش های مختلف، با مصطفی مطورزاده، نماینده 
مردم خرمشهر در مجلس شورای اسلامی دیدار و گفت وگو کرد.در این نشست، مهندس 
دریس با تأکید بر لزوم استفاده از ظرفیت های بومی شهرستان های حوزه تاسیساتی، 
اظهار کرد: افزایش تعامل بین شرکت و ظرفیت های بومی و همچنین تامین نیازهای 

آن از شهرستان های حوزه تاسیساتی می تواند به تقویت تولید داخلی و توسعه اقتصادی 
مناطق فعالیت اروندان و رفع مشکلات آن ها کمک کند.وی افزود: شرکت نفت و گاز 
اروندان ظرفیت مناس��بی برای ایفای نقش مؤثر در رش��د و پیش��رفت مناطق همجوار 
دارد و برنامه های��ی در جه��ت بهره من��دی متقابل از این ظرفیت ها در دس��تور کار قرار 
گرفته است.مدیرعامل شرکت نفت و گاز اروندان با اشاره به مسئولیت های اجتماعی 
ش��رکت نفت و گاز اروندان تصریح کرد: این ش��رکت در کنار مأموریت های تخصصی 
خود، همواره تلاش کرده است تا با اجرای برنامه های حمایتی و مشارکت در پروژه های 
عام المنفعه، نقش فعالی در ارتقای کیفیت زندگی مردم مناطق پیرامونی ایفا کند.در ادامه، 

مصطفی مطورزاده ضمن قدردانی از همراهی های پیشین شرکت نفت و گاز اروندان 
در حوزه های مختلف، بر افزایش استفاده از ظرفیت خرمشهر برای تأمین کالا و اقلام 
مصرفی شرکت تاکید کرد.وی گفت: اقدامات مثبت اروندان در حوزه های مشارکت های 
اجتماعی و حمایت از زیرساخت های شهری، نمونه ای از رویکرد مسئولانه این مجموعه 
در قبال جامعه محلی اس��ت.آموزش های فنی برای ش��هروندان متقاضی کار بر اساس 
ظرفیت های منطقه، حمایت از ورزش و کمک به توس��عه زیرس��اخت های آموزش��ی 

شهرستان از دیگر محورهای گفت وگوی این نشست بود.

به گزارش  روابط عمومی شرکت توسعه معدنی و صنعتی 
صبانور، مجمع عمومی عادی سالیانه صاحبان سهام این 
شرکت )سهامی عام( مربوط به سال مالی منتهی به ۳۰ 
اس��فند ۱۴۰۳، در تاریخ ۱۹ تیرماه ۱۴۰۴ س��اعت ۹ در 
محل سالن تلاش با حضور جمعی از سهام داران، اعضای 
محترم هیئت مدیره، نمایندگان سازمان بورس و ناظران 
قانونی برگزار شد. در این نشست که با حضور سهام داران 
و نمایندگان قانونی برگزار ش��د، مجموعاً ۸۷.۷۸ درصد 
از سهامداران دارای حق رأی در جلسه حاضر بودند که 
حد نصاب قانونی برای رس��میت جلس��ه حاصل شد.در 
آغاز جلسه، هیئت رئیسه مجمع با ترکیب زیر انتخاب و 
رسمیت یافت:رئیس مجمع: آقای محمد حسین قائمی 
راد ناظر اول: آقای حس��ن یحیوی ناظر دوم: آقای نیما 
شهبازی مدیر عامل و دبیر جلسه: مجید ضیایی پس از 
استماع گزارش عملکرد هیئت مدیره، گزارشی جامع از 

دستاوردهای سال مالی گذشته توسط مدیر مالی شرکت 
ارائه شد که از جمله مهم ترین شاخص ها می توان به موارد 
زیر اشاره کرد: رشد حاشیه سود عملیاتی کنور به میزان 
۳۴ درصد رش��د س��ود خالص کنور به میزان ۴۵ درصد 
همچنین ۲ طرح توسعه ای در حوزه استخراج و فرآوری 
تحت عنوان شرکت آذران با ۵۶ درصد پیشرفت فیزیکی 
و گندل��ه س��ازی صبا امید غ��رب خاورمیانه با ۶۲ درصد 
پیش��رفت فیزیکی اعلام شد.سپس گزارش حسابرس 
مستقل و بازرس قانونی توسط نماینده حسابرسی قرائت 
شد و صورت های مالی منتهی به اسفندماه ۱۴۰۳ مورد 
تصویب س��هامداران قرار گرفت.بر اس��اس تصمیمات 
مجمع، سود قابل تقسیم بین سهامداران به میزان حدود 
۹۰ درصد و مبلغ ۶۵۰ ریال به ازای هر سهم تعیین شد. 
زمان و نحوه پرداخت متعاقباً اعلام خواهد شد.همچنین 
مؤسس��ه حسابرس��ی ایران مشهود به عنوان حسابرس 
اصل��ی و مؤسس��ه ارقام نگ��ر آریا به عنوان حس��ابرس 
علی البدل برای سال مالی پیش رو انتخاب شدند.روزنامه 
گسترش صمت به عنوان روزنامه رسمی شرکت جهت 
درج آگهی های قانونی تعیین شد.در ادامه، پاداش اعضای 
غیر موظف به ۹ میلیون و ۵۰۰ هزار تومان به ازای حداقل 
یک جلسه در ماه و حق الزحمه اعضای کمیته تخصصی 
به میزان ۶ میلیون و ۵۰۰ هزار تومان به ازای حداقل یک 

جلسه در ماه به تصویب رسید.

عرب عامری – تجارت: در ادامه روند نظارت مستمر بر 
پروژه های عمرانی، مهندس احمدی ش��هردار شاهرود 
به همراه جمعی از مدیران و کارشناس��ان ش��هرداری، با 
حضور در چندین پروژه فعال سطح شهر، از نزدیک در 
جریان روند اجرا، پیشرفت فیزیکی و مشکلات احتمالی 
آن ها قرار گرفت.وی در این بازدیدها بر تسریع در اجرای 
پروژه ها، ارتقای کیفیت عملکرد پیمانکاران و تس��هیل 
فرآیند توسعه شهری تأکید کرد.به گزارش روابط عمومی 
مدیریت ش��هری ش��اهرود، مهندس احمدی شهردار 
شاهرود، بعدازظهر پنج شنبه در قالب بازدیدهای هفتگی 
خود، به همراه جمعی از مدیران و کارشناسان شهرداری 
از پروژه های عمرانی در حال اجرای سطح شهر بازدید 
کرد.وی با حضور در محل اجرای چندین پروژه فعال، از 
نزدیک در جریان روند اجرا و میزان پیشرفت آن ها قرار 
گرفت و بر تسریع در تکمیل پروژه ها و ارتقای کیفیت 
اج��را تأکید نم��ود. در این بازدید، مهندس احمدی ابتدا 
از عملیات اجرایی فاز دوم توسعه جاده تندرستی بازدید 
کرد.این پروژه با هدف ارتقای کیفیت فضاهای عمومی، 
توس��عه زیرساخت های سلامت محور شهری و ارتقای 
فضاهای س��بز و تفرجگاهی در حال اجراست.ش��هردار 
شاهرود در جریان این بازدید با تأکید بر ضرورت تسریع 
در روند اجرای پروژه اظهار داش��ت: با تکمیل فاز دوم، 
جاده تندرس��تی به یکی از نقاط ش��اخص و پرمخاطب 

شهر تبدیل خواهد شد و به عنوان فضایی عمومی، ایمن 
و س��الم برای اس��تفاده خانواده ها، ورزش��کاران و عموم 
ش��هروندان ایفای نقش خواهد کرد.در ادامه، مهندس 
احمدی از روند احداث پارکینگ طبقاتی خیابان تهران 
نی��ز بازدی��د ک��رد. این پروژه که یکی از مطالبات مهم و 
دیرینه مردم و کس��به منطقه اس��ت، با هدف کاهش بار 
ترافیکی، ساماندهی توقف خودروها و رفع مشکل کمبود 
پارکینگ در هسته مرکزی شهر در دست احداث است.

شهردار شاهرود در حاشیه این بازدید با اشاره به اهمیت 
راه اندازی این پارکینگ تصریح کرد: با بهره برداری از این 
پروژه، بخش قابل توجهی از مشکلات ترافیکی مرکز 
ش��هر به ویژه کاهش می یابد و عبور و مرور ش��هروندان 
تسهیل خواهد شد.آخرین بخش از این بازدید، به پروژه 
۱۳۸ هکتاری ش��هرک شهید سلیمانی در بلوار خاوران 

اختصاص داشت.

شتاب در مسير تحول زیرساختی و توسعه شهرصبانور در مجمع سالانه ۶50 ریال سود تقسيم کرد

عبدالهی – تجارت: در نشست علنی شورای اسلامی شهر کرمان، که با حضور رییس، 
اعضای ش��ورای اس��لامی شهر و شهردار کرمان، برگزار شد، بهسازی بوستان جنگلی 
»شهید باهنر« واحداث پارک بانوان در این مجموعه تفریحی به تصویب رسید.رییس 
ش��ورای اس��لامی ش��هر کرمان در این نشست، ضمن تس��لیت ایام سوگواری سرور و 
سالار شهیدان، پیروزی اخیر ایران بر دشمنان در جبهه کفر را تبریک گفت و با تاکید 
بر اینکه جبهه کفر علیه ایران همدس��ت ش��ده بودند، افزود: اما ایران از این دسیس��ه 
س��ربلند خارج ش��د.علیرضا نادری، با بیان اینکه ممکن اس��ت دش��من در تدارک حیله 
غافلگیرانه دیگری باشد، از موضع مراجع شیعه قدردانی و اظهار کرد: از مراجع بزرگ 
که در این برهه حس��اس به وظیفه خود عمل کردند و با فتواهای اثرگذار و کارس��از، 
جس��ارت به س��احت مقدس مرجعیت اس��لام و تشیع را محکوم کردند، تشکر می کنیم.
محمدرضا کمساری، نایب رییس شورای اسلامی شهر کرمان نیز، ضمن تسلیت ایام 
س��وگواری امام حس��ین)ع( و شهادت امام س��جاد)ع( به تمامی شیعیان جهان، دستور 
دویست وبیست وچهارمین نشست شورای اسلامی شهر کرمان را اعلام کرد.در ادامه، 
دبیر شورای اسلامی شهر کرمان، در ابتدا به بازگشت یک مورد از مصوبات پیشین از 
س��وی هیأت تطبیق در مورد موضوع تعین تکلیف واگذاری ملکی در ش��هرک صنعتی 
از اراض��ی تصرف��ی، اش��اره ک��رد که ب��ا رأی اکثریت بر مصوبه اصرار شد.س��یدمحمد 
موس��وی،همچنین موضوع مزایده تابلوهای تبلیغاتی را مطرح کرد و گفت: طبق نامه 
شهرداری در مورد ساماندهی تابلو و تبلیغات شهری و ایجاد درآمد پایدار برای شهرداری 
در کمیسیون حقوق مطرح و مقرر شد در مورد ایجاد تابلوهای تبلیغاتی جدید در شهر 
نس��بت به کس��ب مجوز از ش��ورا و نس��بت به عملیات اجرایی برای آن اقدام شود.وی، 
افزود: در ضمن لازم است تا طبق مصوبه حقوقی گزارشی از درصد استفاده فرهنگی از 
تابلوهای موجود طی دو سال گذشته به این شورا اعلام شود.محمد امینی زاده، رییس 
کمیسیون حقوقی، نظارت و ارزیابی شورای اسلامی شهر کرمان، در این مورد گفت: 
اینکه تعداد تابلوهای تبلیغاتی در شهر زیاد شود و به فضای مصرف گرایی در شهر دامن 
زده ش��ود، درس��ت نیس��ت و این موضوع به سیاست گذاری فرهنگی و دریافت مجوز از 
شورای اسلامی شهر، نیاز است.حسین چناریان، رییس کمیسیون بودجه، منابع پایدار 

و س��رمایه گذاری ش��ورای اس��لامی ش��هر کرمان نیز، با تاکید بر اینکه باید به تمام ابعاد 
ای��ن موض��وع توجه کرد، افزود: تابلوهای تبلیغاتی برای ش��هرداری منبع تامین درآمد 
بوده اس��ت؛ بنابراین، در کنار ش��یوه اس��تفاده از تابلوها در ش��هر، باید به جنبه اقتصادی 
آن هم توجه ش��ود.همچنین علیرضا نادری، رییس ش��ورای اس��لامی شهر کرمان، بر 
انجام سیاست گذاری کلی در این مورد در شورای اسلامی شهر تأکید کرد وگفت: در 
نهایت انجام کار برعهده ش��هرداری بوده و لازم اس��ت که فعلًا این موضوع از دس��تور 
کار خارج و پس از بررس��ی و سیاس��ت گذاری کلی در مورد آن، تأیید آن به جلس��ه بعد 
موکل شود.شهردار کرمان نیز، در این باره گفت: معیاری برای سیاست گذاری و استفاده 
کمّی از تابلوها و تعداد آنها در شهر، هنوز مشخص نیست.محسن تویسرکانی، با بیان 
اینک��ه در ش��هر کرم��ان، بعضی خیابان ها ظرفی��ت بالایی برای تبلیغات دارند و بعضی 
خیابان ه��ا چنی��ن ظرفیت��ی ندارند، افزود: بنابراین، لازم اس��ت ضابطه ای برای اجرای 
تبلیغات مشخص و رعایت شود، که وظیفه شهرداری است؛ هرچند که در این مسئله 

از سیاس��ت گذاری ش��ورای اس��لامی شهر نیز، اس��تقبال می شود.وی، با اشاره به اینکه 
بعض��ی از پل ه��ای عاب��ر پی��اده ظرفیت خوبی برای تبلیغات دارن��د اما تابلویی بر روی 
آنها نصب نش��ده اس��ت، ادامه داد: حتی بعضی از پل ها تابلوی تبلیغاتی دارند، اما ابعاد 
و اندازه تابلوها متناس��ب با اندازه پل نیس��ت؛ براین اس��اس درخواس��ت دارم شهرداری 
براساس تشخیص خود، به این موضوع وارد شود و با هدف ایجاد تناسب بین تبلیغات 
تجاری و فرهنگی، چارچوبی را مشخص کند.محمد رضا کمساری، نایب رییس شورای 
اسلامی شهر کرمان نیز، در این باره گفت: لازم است پیشنهادات شهرداری برای این 
موضوع به صورت مشخص طبق یک برنامه سه ساله یا پنج ساله به شورای اسلامی 
شهر ارائه، تا براساس آن برنامه ریزی شود؛ مثلًا تقاطع هایی که فاقد تابلو هستند و یا 
معابری که ظرفیت لازم را برای تبلیغات دارند، به شورا اعلام شود.دبیر شورای اسلامی 
ش��هر کرمان، در ادامه، به نامه ش��هرداری کرمان درباره پرونده بانک صادرات )ملک 
چهارراه »ارگ«( اش��اره کرد و گفت: از آنجایی که با وجود پیگیری های مس��تمر این 
ش��ورا، اقدام حقوقی قابل قبولی ازس��وی مدیریت حقوقی شهرداری انجام نشده است، 
مقرر شده تا شهردار کرمان، شخصاً موضوع را پیگیری و گزارش اقدامات انجام شده 
را طی دو هفته آینده به این ش��ورا ارائه کند. که این موضوع به تصویب رس��ید.محمد 
موس��وی، در ادامه پیش��نهاد ش��هرداری را در مورد احداث پارک بانوان بوستان جنگلی 
»شهید باهنر« از طریق مناقصه عمومی همزمان با ارزیابی کیفی، مطرح کرد و گفت: 
مبل��غ کل ب��رآورد اولی��ه، ۴۸۵میلیارد و ۷۱۴میلیون و ۶۴۱هزارو ۴۲۳ ریال به مدت ۱۲ 
ماه در کمیسیون بودجه مطرح شده است.وی، به موضوع پیشنهاد شهرداری به منظور 
بهس��ازی پارک بوس��تان جنگلی»ش��هید باهنر« از طریق مناقصه عمومی همزمان با 
ارزیابی کیفی، اشاره کرد و ادامه داد: در این مورد، با مبلغ کل برآورد اولیه، ۵۲۹میلیارد 
و ۶۹۴میلیون و ۱۹۴هزار و ۳۲ ریال به مدت ۹ ماه موافقت شده است.در ادامه، محمد 
امینی زاده، رییس کمیس��یون حقوقی، نظارت و ارزیابی ش��ورای اس��لامی شهر کرمان 
نیز، با مخالفت با این مصوبه، پیشنهاد داد تا با توجه به بودجه محدود و احتمال تحت 
تأثیر قرار گرفتن اجرای پروژه های مهم دیگر و اجرای بوس��تان بانوان در آن منطقه، 

بهسازی پارک جنگلی »شهید باهنر« به سال بعد موکول شود.

درنشستعلنیشورایاسلامیشهرکرمانتصویبشد؛

بهسازی بوستان جنگلی »شهید باهنر«

۳۹ واحد صنعتی در چرداول وجود دارد
 مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان ایلام گفت: همچنین 
ب��ر اس��اس آخرین آمار، تع��داد واحدهایی ک��ه دارای پروانه 
بهره برداری صنعتی هستند، به ۳۹ مورد می رسد که مجموع 
س��رمایه گذاری های صورت گرفت��ه در آن ه��ا از مرز ۱۰ هزار 
میلی��ارد توم��ان عبور کرده اس��ت. رضا محمد رحیمی گفت: 
در بررسی وضعیت صنعتی شهرستان چرداول، می توان این 
منطقه را جزو نقاط موفق و نسبتاً پیشرو استان ایلام ارزیابی 
ک��رد. ب��ا وجود برخی محدودیت های طبیعی و زیرس��اختی، 
چندین واحد تولیدی در این شهرس��تان به صورت مس��تمر 
در حال فعالیت اند و عملکرد رضایت بخشی دارند. وی افزود: 
در ح��ال حاض��ر، چهار واحد صنعتی فعال به صورت مداوم در 
چرداول مش��غول تولید هس��تند که این مسئله بیانگر ظرفیت 

بالقوه و بالفعل منطقه برای توس��عه 
صنعتی اس��ت. همچنین بر اس��اس 
آخری��ن آمار، تع��داد واحدهایی که 
دارای پروان��ه بهره ب��رداری صنعتی 
هس��تند، ب��ه ۳۹ م��ورد می رس��د 
که مجم��وع س��رمایه گذاری های 
صورت گرفت��ه در آن ه��ا از م��رز ۱۰ 
هزار میلیارد تومان عبور کرده است. 
مدی��رکل صنعت، مع��دن و تجارت 

اس��تان ایلام بیان داش��ت: اس��تان ایلام از نظر جغرافیایی، با 
چالش ه��ای خاصی مواجه اس��ت. بخ��ش عمده ای از اراضی 
استان، به دلیل ویژگی های جنگلی و کوهستانی، برای توسعه 

صنعتی بزرگ مقیاس مناسب نیست. 
این محدودیت باعث ش��ده اس��ت 
زمین ه��ای قابل واگذاری در مناطق 
دارای زیرس��اخت، با افزایش قیمت 
قابل توجهی مواجه شوند که همین 
امر روند سرمایه گذاری را کند و دشوار 
کرده است.   وی تصریح کرد: با توجه 
به این شرایط، لازم است دولت با در 
نظر گرفتن سیاست های حمایتی از 
جمله کاهش هزینه های واگذاری زمین، اعمال تخفیف های 
بلندمدت و ارائه مشوق های مالی هدفمند، بستر حضور فعال 
سرمایه گذاران داخلی و خارجی در استان ایلام را فراهم کند. 

رحیمی در ادامه به نقش اصناف در اقتصاد شهرستان چرداول 
اشاره کرد و گفت: اتاق اصناف شهرستان با ساختاری فعال و 
منسجم و وجود ۹ اتحادیه زیرمجموعه، توانسته است نقش 
مؤثری در س��اماندهی بازار و اقتصاد محلی ایفا کند. در حال 
حاض��ر، ش��مار واحدهای صنفی در چ��رداول به حدود ۴ هزار 
و ۷۸۷ واحد رس��یده اس��ت که این آمار نش��ان دهنده پویایی 
بخش بازار در این شهرس��تان اس��ت. وی در پایان تأکید کرد: 
چرداول به رغم برخی محدودیت های منطقه ای، توانس��ته با 
ظرفیت های انس��انی، اقتصادی و زیرس��اختی خود، جایگاه 
مناس��بی در عرصه صنعت و تجارت اس��تان ایلام کسب کند 
و اگر موانع موجود برطرف ش��وند، این شهرس��تان می تواند به 

یکی از قطب های صنعتی غرب کشور تبدیل شود.


